

Date: 14/4/2025

Reference: PR147168/2025

Tender Notice

Mercy Corps is a non-religious, non-profit and non-governmental international humanitarian organization.

Mercy Corps is seeking a supplier Provision of Certified Seeds For 5000 Farmers in Gadarif State in Basonda and Gorysha Localities.

If you are interested in submitting a bid, you will need to complete an Intent to Form and submit it according to the guidelines below.

1. The suppliers can download the Intent to Bid Form on this <https://www.sudanbid.com>
2. Intend to Bid Form can be picked up at any of Mercy Corps Europe Sudan offices: (Port Sudan, Kassala, Gadarif, Dongola and Atbara).

Completed Intent to Bid Forms must be submitted to Mercy Corps by **20th April 2025** in one of the below methods.

1. Email completed Intent to Bid Form to sd-tenders@mercy Corps.org with the Tender Reference number (PR147168/2025) in the email subject line.
2. Return completed Intent to Bid Form in person and put in the Tender Box placed at any of Mercy Corps Sudan offices (*Port Sudan, Kassala, Gadarif, Dongola and Atbara*). The Tender Reference number (PR147168/2025) should be written in the envelope.

After the closing date of this Tender Notice, the **Request for Proposal** will be sent to the suppliers who submitted Intent to Bid Forms. The **Request for Proposal** will be sent according to the preference you have mentioned in the Intent to Bid Form.

التاريخ: 14 أبريل 2025

المرجع: PR147168/2025

إشعار المناقصة

ميرسي كور هي منظمة إنسانية دولية ، غير حكومية غير دينية وغير ربحية. تسعى Mercy Corps إلى توفير بذور معتمدة ل 5000 مزارع في ولاية القضايف بمحليتي باسوندا و غوريشا.

إذا كنت مهتما بتقديم عرض ، فستحتاج إلى إكمال نموذج نية المزايدة وتقديمه وفقا للإرشادات أدناه.

1. يمكن للموردين تنزيل نموذج نية المزايدة على هذا الرابط <https://www.sudanbid.com>
2. يمكن الحصول على نموذج العطاء من مكاتب Mercy Corps Europe في (بورتسودان، كسلا، القضايف، دنقلا، عطبرة)

يجب تقديم نماذج النية المكتملة لتقديم العطاءات إلى ميرسي كور بحلول 20 أبريل 2025 الساعة 11:59 مساء بإحدى الطرق التالية.

1. أرسل نموذج النية المكتملة لتقديم العطاءات بالبريد الإلكتروني إلى sd-tenders@mercy Corps.org بالرقم المرجعي للمناقصة PR147168/2025.
2. إعادة نموذج النية المكتملة لتقديم العطاءات شخصيا ووضعه في صندوق المناقصات الموجود في أي من مكاتب ميرسي كور. (يجب كتابة الرقم المرجعي للمناقصة في الظرف).

بعد تاريخ إغلاق إشعار المناقصة هذا، سيتم إرسال طلب العطاء/العرض إلى الموردين الذين قدموا نماذج النية في تقديم العطاءات فقط. سيتم إرسال طلب تقديم العطاءات وفقا للتفضيل الذي ذكرته في نموذج نية تقديم العطاءات.